
Protokół Nr XVIII/16 

z Sesji Rady Gminy  Iłowo-Osada 

odbytej dnia 31 marca  2016 roku 

w Sali Sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Iłowie-Osadzie 

pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Gminy 

Pani Teresy Świątkowskiej. 

 

        Obrady rozpoczęto o godz.13 - tej minut dwie, a zakończono o godz.15- tej minut 

pięćdziesiąt pięć. Stan radnych 15- tu, obecnych na sesji 14- tu radnych.  Ponadto w sesji 

udział wzięli: Wójt  Gminy Pan Cichocki Sebastian, Sekretarz Gminy Pan Wiśniewski 

Marek, Skarbnik Gminy Pani Roda Irena,  Radca prawny Pan Antoszewski Mirosław, 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Iłowie-Osadzie Pan Mizeria Jerzy, 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iłowie –Osadzie Pan Wilgowicz Piotr, 

Dyrektor ZS Nr 1 w Iłowie-Osadzie Pani Radzymińska Anita, p.o. Dyrektora ZS Nr 2 w 

Narzymiu Pani Nagórzańska Anna, Kierownik Referatu Oświaty Pan Czajkowski Zbigniew, 

Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Iłowie-Osadzie Pani Engelard Halina, Dyrektor 

Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Iłowie-Osadzie Pan Olszewski Piotr, Radny Rady 

Powiatu Pan Gąsiorowski Roman, Przedstawiciele Izby Rolniczej, Przedstawiciele Policji, 

pracownicy Urzędu Gminy, Sołtysi oraz mieszkańcy. 

          Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska. 

Przewodnicząca Rady Gminy powitała radnych, zaproszonych gości, Sołtysów  oraz 

pracowników Urzędu Gminy. 

Stwierdziła quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał (obecnych 14-tu 

radnych).  

 

Ad. pkt. 2 

           Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała  radnych, że  do porządku obrad zostaną 

wprowadzone dwa nowe punkty. Jako nowy punkt 9 wprowadzony zostanie projekt uchwały 

w sprawie ustalenia diet dla Sołtysów. Jako punkt 10- przyjęcie oświadczenia Rady Gminy 

Iłowo-Osada w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność 

Wójta Gminy Iłowo-Osada. Dotychczasowy punkt  9 stanie się punktem 11, 10- 12, 11-13 

itd.  

Głos zabrał radny Pan Szambora Tadeusz, który zgłosił wniosek aby usunąć z porządku 

obrad punkty 5 i 6 ponieważ projekty uchwał zawierają wady w zapisach. Radny  
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poinformował, że nie uczestniczył w posiedzeniach komisji ale po 

przeanalizowaniu projektów uchwał stwierdził, że niektóre zapisy nie są spójne. 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych o przegłosowanie zgłoszonego 

wniosku. Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie. „Za” przyjęciem wniosku 

głosowało – 3 radnych, „przeciw”- 5, „wstrzymało się od głosu – 4 radnych. 

Radny Pan Szambora zwrócił uwagę, że zapis w § 1 regulaminu (dot. pkt 6) wyklucza 

uczniów z najlepszym i dobrym zachowaniem. „Chciałbym też dowiedzieć się co 

wnioskodawca rozumie pod pojęciem absolwent tych szkół. W rozdziale 3 § 5 mówi się o 

przyznaniu jednorazowej nagrody, powinny być określone co najmniej trzy stypendia”. 

Głos zabrał Wójt, który powiedział: „Intencją przedłożonych uchwał było to, aby wspierać  

młodzież uzdolnioną, kwota może być ruchoma. Komisje pracowały nad projektem uchwały, 

szkoda że Pana nie było.” Radny Pan Szambora podtrzymał wniosek o usunięcie ww. 

punktów z porządku obrad sesji.  

Pan Czajkowski Zbigniew – „Warunkiem przyznania stypendium jest zapewnienie środków 

finansowych w budżecie. Jeżeli nie przeznaczacie Państwo środków, nie będzie stypendium.  

Absolwentami są uczniowie, którzy kończą naukę w danym roku. Intencją tego zapisu było 

to, że uczniowie klas VI szkoły podstawowej dostaną stypendium jako absolwenci szkoły 

podstawowej w okresie wrzesień danego roku – styczeń następnego roku kalendarzowego 

czyli w okresie kiedy będą już uczniami gimnazjum i podobnie w przypadku absolwentów 

gimnazjum, kiedy kontynuują naukę w szkole ponadgimnazjalnej. W okresie pierwszego 

półrocza po zmianie szkoły dzieci i młodzież, o której mowa nie mieliby szansy uzyskać 

stypendium. Zgodnie z proponowanym projektem uchwały stypendium może być przyznane 

dopiero po zakończeniu pierwszego półrocza. Natomiast przyznanie jednorazowej nagrody 

nie jest uzależnione od żadnego terminu, może być przyznana w każdym czasie, po 

ogłoszeniu wyników konkursów, olimpiad itp.”  

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnego z zapytaniem czy podtrzymuje swój 

wniosek. 

Radny potwierdził, że tak ponieważ mówi się ogólnikowo.  

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za zdjęciem z porządku obrad  pktu 5 i 6. 

„Za” zdjęciem głosowało – 3 radnych, „przeciw”-8, „wstrzymało” się od głosu -3 radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem porządku 

obrad. „Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 14- tu radnych.   

      Porządek obrad XVIII Sesji Rady Gminy przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie propozycji do zmiany porządku obrad.  

 



 3 

3. Przyjęcie protokołu z XVII nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Iłowo-Osada 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży Gminy Iłowo-Osada 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Regulaminu określającego szczegółowe warunki 

udzielania stypendium Wójta Gminy Iłowo-Osada za wyniki w nauce oraz jednorazowej 

nagrody finansowej, formy i zakres tej pomocy oraz tryb postępowania. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia taryf za dostawę wody i odprowadzanie 

ścieków do urządzeń kanalizacyjnych na terenie Gminy Iłowo-Osada na okres od dnia   

1 maja 2016 r. do dnia 30 kwietnia 2017 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2016 rok 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia diet dla Sołtysów 

10. Przyjęcie oświadczenia Rady Gminy w sprawie pozostawienia bez rozpoznania bez 

rozpoznania anonimowej skargi na działalność Wójta Gminy Iłowo-Osada.  

11. Informacja o stanie bezpieczeństwa w Gminie za 2015 rok. 

- wystąpienie Komendanta Policji 

- wystąpienie Komendanta OSP 

12. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

14.  Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski  i zapytania. 

 

Ad. pkt 3. 

Przewodnicząca Rady  poinformowała, że protokół z XVII nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy 

został sporządzony w terminie i był dostępny do wglądu u pracownika obsługującego Radę. 

Nie zgłoszono uwag do  protokołu. Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych, kto jest 

za przyjęciem protokołu. 

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 14- tu  radnych. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. pkt 4.        

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Iłowo-Osada. 
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Wyjaśnień udzieliła Pani Sztando Marta, która poinformowała, że rada gminy taki 

program uchwala corocznie do 31 marca. Projekt programu był zamieszczony na BIP-ie, 

wszystkie organizacje, które w swoich statutach mają zapis dotyczący ochrony zwierząt 

mogły zgłaszać swoje uwagi do programu. Projekt uchwały był omawiany na komisjach. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych czy są jakieś zapytania? 

Zapytań nie było. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do przewodniczących Komisji o przedstawienie 

wypracowanych stanowisk. Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało – 14-tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie  i stanowi 

załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XVIII/112/16. 

 

Ad. pkt 5.    

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: przyjęcia Lokalnego 

Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży Gminy Iłowo-Osada. 

Głos zabrał Pan Czajkowski Zbigniew Kierownik Referatu Edukacji, Kultury i Zdrowia, 

który poinformował, że zgodnie z art. 90 t ustawy o systemie oświaty jednostki samorządu 

terytorialnego mogą tworzyć lokalne programy wspierania uzdolnionych dzieci i młodzieży. 

Głos zabrał Pan Lendzion Andrzej, który zaproponował aby wykreślić z programu z ust. 4 

zapis znajdujący się pod literą „j”. Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się o udzielenie 

wyjaśnień do Kierownika Referatu Edukacji do wskazanego punktu projektu uchwały. Pan 

Zbigniew Czajkowski poinformował, że temat wykreślenia powyższego punktu z projektu 

uchwały był poruszany na posiedzeniu jednej z Komisji Rady Gminy. W myśl 

wnioskodawcy udzielana pomoc o charakterze motywacyjnym będzie przyczyniała się do 

nauki gospodarności środkami finansowymi przez dzieci i młodzież. Pomimo, że środki te 

będą wypłacane do rąk rodziców (opiekunów prawnych) w kasie Urzędu Gminy lub na 

wskazany rachunek bankowy, bo te osoby sprawują władzę rodzicielską nad niepełnoletnimi 

dziećmi i młodzieżą, to pozostaną one do dyspozycji dzieci i one będą mogły decydować na 

co przeznaczą te środki. W ten sposób będą uczyły się gospodarowania pieniędzmi. A 

rodzice będą mieli kontrolę nad tymi wydatkami i nie spożytkują ich na własne potrzeby. 

Przewodnicząca Rady poddała wniosek pod głosowanie.  

„Za” skreśleniem tego zapisu głosowało – 8 radnych, „przeciw” – 2, „wstrzymało” się od 

głosu – 4 radnych.   

Przewodnicząca Rady zwróciła się do przewodniczących Komisji o przedstawienie 

wypracowanych stanowisk.  

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało – 11-tu radnych, „przeciw”- 3, głosów 

„wstrzymujących” -0. Uchwała została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę 

oznaczono Nr XVIII/113/16. 

 

Ad. pkt 6.  

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: przyjęcia 

Regulaminu określającego szczegółowe warunki udzielania stypendium Wójta Gminy Iłowo-

Osada za wyniki w nauce oraz jednorazowej nagrody finansowej, formy i zakres tej pomocy 

oraz tryb postępowania. 

Głos zabrał Wójt, który przedstawił autopoprawkę do § 6 załącznika do projektu uchwały 

poprzez wprowadzenie w zdaniu pierwszym po wyrazach „przyznaje jednorazową nagrodę 

finansową uczniowi” wyrazy „lub absolwentowi”. 

Głos zabrał Radca prawny Pan Antoszewski Mirosław – w nawiązaniu do dyskusji, co do 

treści tych uchwał- ta autopoprawka jest wyjściem, aby te oba przepisy były spójne. 

Kierownik Referatu Pan Czajkowski Zbigniew- projekt uchwały stanowi wykonanie 

delegacji art. 90t ust. 4 ustawy o systemie oświaty. W przypadku przyjęcia lokalnego 

programu wspierania uzdolnionych dzieci i młodzieży organ stanowiący określa 

szczegółowe warunki udzielania pomocy dzieciom i młodzieży, formy i zakres tej pomocy. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do przewodniczących komisji o opinię. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 11 - tu radnych, „przeciw”-0, „wstrzymało się” od głosu – 3 radnych . 

Uchwała została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr 

XVIII/114/16. 

 

Ad. pkt 7 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia taryf za 

dostawę wody i odprowadzanie ścieków do urządzeń kanalizacyjnych na terenie Gminy 

Iłowo-Osada na okres od dnia 1 maja 2016 r. do dnia 30 kwietnia 2017 r. 

Głos zabrał Pan Mizeria Jerzy Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej, który 

poinformował, że w ustawowym terminie został złożony wniosek do wójta Gminy o 

zatwierdzenie taryf za dostawę wody i odprowadzanie ścieków do urządzeń kanalizacyjnych. 

Wniosek został zatwierdzony, podwyżka jest nieznaczna jeden grosz na ściekach. Stawka za 

wodę pozostaje bez zmian. 
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Przewodnicząca Rady zwróciła się do przewodniczących Komisji o przedstawienie 

wypracowanych stanowisk. Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 14-tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XVIII/115/16. 

 

Ad. pkt 8.       

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu 

Gminy na 2016 rok. 

Głos zabrała Pani Roda Irena Skarbnik Gminy, która poinformowała że zmiany w budżecie 

dotyczą dotacji  w kwocie 4 621 087 zł zgodnie z  decyzją wojewody na realizację programu 

500+ (świadczenia wychowawczego).  Zmiany w planie wydatków dotyczą przeniesienia 

środków na wychowanie przedszkolne ze szkoły w Białutach do szkoły w Iłowie-Osadzie, 

ponieważ przedszkole przeszło pod zarząd szkoły w Iłowie. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do przewodniczących komisji o opinię. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 14-tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XVIII/116/16. 

 

Ad. pkt 9. 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: ustalenia diet dla 

Sołtysów. 

Głos zabrał Wójt Gminy, który stwierdził że praca sołtysa jest niemierzalna, trudna do 

określenia. Często sołtysi przychodzą do mnie, muszą dojechać do urzędu z różnymi 

sprawami. Dieta ma symboliczny wymiar, proponuję 120 zł za udział w posiedzeniach sesji. 

Głos zabrał radny Pan Szambora Tadeusz, który stwierdził, że jest „za” a nawet za tym aby 

sołtysów przyjąć na etat. Tylko należałoby przyjąć jakiś regulamin gdyż Sołtysi niekiedy 

pełnią podwójną funkcję. 

Głos zabrał Wójt Gminy, który poinformował że pani Stępkowska jest sołtysem i radną, 

otrzymuje tylko dietę radnej. 

Głos zabrał Radca prawny Pan Antoszewski, który zwrócił uwagę, że nie tworzymy nic 

nowego, proponujemy tylko zmianę kwoty. Na tę chwilę, na gorąco nie mogę odpowiedzieć 

jak to jest w przypadku łączenia dwóch funkcji. 
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Głos zabrał Wójt, który stwierdził że pewne uwagi odbiera złośliwie. Komisje są od tego 

aby przed sesją wygadać się i móc dokonać zmian.  

Głos zabrała radna Pani Piekarska Ewa, która zwróciła uwagę, że sołtysi dostają po 8% 

inkaso za zebrany podatek. Wszyscy sołtysi powinni dostawać równo dietę. Nie wszystkie 

miejscowości mają taką samą liczbę mieszkańców, jeden sołtys zbierze więcej podatku drugi 

mniej, może tu należałoby jakoś uregulować? 

Głos zabrał radca Pan Antoszewski, który wyjaśnił że na określonych zasadach radni mogą 

mieć inną wizję (możliwość jednej czy dwóch diet). 

Głos zabrał Wójt, który poinformował że radni mają inicjatywę uchwałodawczą, proszę 

przygotować projekt uchwały znoszącej inkaso. Ciężko jest wyważyć jak miałoby to 

funkcjonować, są małe miejscowości mieszkańcy często płacą podatek w kasie urzędu lub 

przez Internet. Wtedy też inkaso jest zróżnicowane. 

Głos zabrała radna Pani Stępkowska Halina, która poinformowała, że odkąd została radną- 

nie pobiera diety sołtysa. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do przewodniczących komisji o opinię. 

Trzy Komisje nie wypracowały stanowiska. Tylko Komisja bezpieczeństwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 11-tu radnych, „przeciw” -1, „wstrzymało” się od głosu – 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr 

XVIII/117/16. 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 15 minut przerwy /14
00

/ 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska wznowiła obrady XVIII 

sesji Rady Gminy /14
15

/ 

 

Ad. pkt 10. 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła treść oświadczenia w sprawie pozostawienia bez 

rozpoznania anonimowej skargi na działalność Wójta Gminy Iłowo-Osada wraz z 

uzasadnieniem. 

Radny Pan Szambora Tadeusz zwrócił uwagę, że Kpa nie pozostawia wątpliwości ale dla 

policji anonim to chyba ma znaczenie. Może pan komendant wyjaśnił by tę kwestię.  

Głos zabrał Zastępca Komendanta Pan Jasionowski Artur, który wyjaśnił że anonim dla 

policji jest źródłem informacji, podejmowane są działania aby sprawdzić jak bardzo jest on 

uprawdopodobniony. 
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Radny Pan Szambora Tadeusz zwrócił uwagę, że podniósł tę kwestię, bo jak ktoś coś 

robi w gminie  i jest pomawiany, to należałoby przesłać do prokuratury, żeby sprawdziła. 

Radna Pani Piekarska Ewa stwierdziła, że należałoby podjąć stosowne działania aby 

oczyścić Wójta jak i kierownika. 

Radny Pan Lendzion Andrzej zgłosił wniosek formalny aby głosować w sposób imienny. 

Radca prawny Pan Antoszewski zwrócił uwagę, że nie ma nic przeciwko głosowaniu 

imiennemu, ale w statucie gminy nie ma takiego zapisu, trzeba by zmienić. Dyspozycja art. 

304 kk  mówi, że obowiązek poinformowania o popełnieniu przestępstwa jest obowiązkiem  

społecznym każdej osoby. Mówimy o funkcjonariuszu publicznym, taki obowiązek istnieje. 

W  państwa gestii czy istnieje wątek czy nie. Czy  reagować na każdy anonim, w państwa 

ocenie pozostaje czy zasługuje na wysokie czy niskie zainteresowanie. Zupełnie odrębna 

decyzja podjęta  przez Radę czy treść tego anonimu przekazać dalej czy nie. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie oświadczenie, czy pozostawia się bez 

rozpatrzenia anonimowej skargi na działanie Wójta – „za” – głosowało -12 radnych, 

„przeciw”-0, „wstrzymało się” od głosu – 2 radnych. 

Radca prawny – czy głosować wniosek radnego o przesłaniu dalej? 

Radny Pan Szambora – wydaje mi, że Przewodnicząca Rady Gminy ma ustawowy 

obowiązek aby przesłać dalej. 

 

Ad.pkt.11. 

Informację o stanie bezpieczeństwa w Gminie za 2015 rok przedstawił Kierownik Rewiru 

Dzielnicowych Policji Pan Kmiecik Krzysztof. Informacje stanowią załącznik do protokołu. 

Komendant Gminny OSP Pan Krajewski Marek przedstawił informację z realizacji zadań 

OSP w 2015 roku w zakresie bezpieczeństwa na terenie Gminy Iłowo-Osada.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.pkt. 12 

Sekretarz Gminy Pan Wiśniewski Marek przedstawił informację Wójta z realizacji uchwał w 

okresie międzysesyjnym. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Głos zabrał Wójt Gminy Pan Cichocki Sebastian, który poinformował w następujących 

sprawach:  

- zaplanowane inwestycje:  odnośnie zagospodarowania centrum Iłowa i placu zabaw przed 

stadionem – jest już po rozstrzygnięciu przetargów, w najbliższym czasie zostaną podpisane 

umowy na wykonanie, 

- na wykonanie schodów do ośrodka zdrowia w Iłowie -  zostanie ogłoszony przetarg, 
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- ogrodzenie boiska w Narzymiu w najbliższym czasie  zostanie ogłoszony 

przetarg,  

- odmulenie stawów w Iłowie, Kraszewie, Dźwierzni  

- złożyliśmy do Zarządu Dróg Powiatowych o dofinansowanie do modernizacji drogi do 

miejscowości Białuty, 

- Rada Pamięci Walk i Męczeństwa wystosowała do nas pismo, że dofinansuje nam do 

remontu pomnika w Białutach (38tys. zł.), 

- odbyło się spotkanie (z mojej inicjatywy) w sprawie modernizacji zalewu Ruda(remont 

tamy, wyczyszczenie zbiornika) 

- został złożony wniosek na modernizację drogi Narzym – Kolonia Narzym, 

- złożone wnioski do RPO (dotyczące dodatkowych zajęć dla dzieci i na wyposażenie szkół) 

niebawem zostaną rozstrzygnięte, 

- projekt GOPS (złożony wspólnie z m. Lidzbark) przeszedł ocenę wstępną, 

- Wójt zwrócił się z podziękowaniami dla Sołtysów pana Szczęśniaka, pana Kraśnickiego i 

pani Stępkowskiej odnośnie zbierania podpisów w sprawie utworzenia zatok autobusowych. 

Wójt poinformował, że został zniszczony przystanek autobusowy  -Iłowo-Wieś (zbita szyba), 

- odnośnie dożywiania - ostatnia dostawa była, od sierpnia nowa edycja programu będzie 

realizowana, 

- została powołana komisja- odnośnie szacowania strat w uprawach rolnych, proszę 

powiadomić rolników, że mogą składać wnioski. 

Wójt oddał głos kierownikowi GOPS , żeby przedstawił informację  o  Programie 500+.   

Pan Wilgowicz Piotr poinformował, że Program 500+  wchodzi w życie od 1 kwietnia. 

Wnioski można składać od jutra, w poniedziałki do 17 –ej, w czwartek do 17-ej mamy dyżur.  

Wnioski można składać w formie elektronicznej przez  ePUAP, PUEZUS, empatia. W 

gminie ok. 1200 dzieci skorzysta z programu na 1600 dzieci. W maju powinniśmy 

uruchomić już wypłaty z wyrównaniem od kwietnia. Wniosek można złożyć w każdym 

miesiącu.  

Ad.pkt. 13. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Dorota Kacperowska odczytała  informację o 

działaniach podejmowanych przez Przewodniczącą Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.pkt. 14 

Nie było. 

Ad.pkt.15 

Sołtys wsi Kraszewo Pani Zalewska Anna zwróciła uwagę, że wiemy  co robić gdy psy są 

bezdomne, a co w wypadku gdy psy biegają bez dozoru a wiadomo do kogo należą? 
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Radny Pan Gąsiorowski Roman – „nadal będę  walczył o przywrócenie posterunku w 

Iłowie. Skąd takie informacje odnośnie takich wysokich kwot”. 

Radna Pani Stępkowska Halina zwróciła się z wnioskiem o podłączenie budynku remizy 

OSP w Narzymiu do sieci kanalizacyjnej.  

Głos zabrał radny pan Brzeziński Włodzimierz, który poinformował, że na posiedzeniu 

Komisji bezpieczeństwa był pan Komendant Policji i przedstawił  jakie wymagania 

musiałyby zostać spełnione odnośnie utworzenia posterunku. Nie jest to taka prosta sprawa. 

W wyniku dyskusji głos zabrał radca prawny Pan Antoszewski, który wyjaśnił że sprawa 

posterunku wygląda tak że wszystko zależy od komendanta wojewódzkiego policji czy 

chciałby partycypować w kosztach utrzymania.   

Odnośnie psów radca prawny wyjaśnił, że bezpańskie psy mogą być wyłapywane. Psy, które 

mają właściciela a biegają poza posesją, można wezwać policję która może właściciela 

ukarać mandatem. Zgodnie z ustawą o ochronie zwierząt gmina może odebrać właścicielowi 

zwierzę w przypadku gdy zwierzęciu dzieje się krzywda, jest maltretowane, głodzone. 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Kacperowska Dorota złożyła gratulacje dla Sołtysa 

Sołectwa Brodowo Pana Szczęśniaka Michała i Pani Stępkowskiej Halinie Sołtysa sołectwa 

Narzym za udział w Plebiscycie na najlepszego sołtysa. Pan Szczęśniak zajął drugie miejsce, 

pani Stępkowska trzecie. 

Radna Pani Piekarska Ewa stwierdziła, że komendant nie utworzy nam posterunku, czy rada 

może wystąpić z wnioskiem. 

Głos zabrał Wójt Gminy, który odniósł się do sprawy posterunku  – umówię się z wojewodą, 

porozmawiam odnośnie utworzenia posterunku. 

Sołtys Wsi Brodowo Pan Szczęśniak Michał poinformował, że nowo wybudowane boisko do 

gry w piłkę plażową zostało wykonane  wadliwie. Po deszczu zostają kałuże, czy nie można 

tego naprawić.    

Mieszkaniec Iłowa Pan Sarbiewski zwrócił się z zapytaniem odnośnie lekarza stomatologa, 

czy jest szansa aby gmina miała dostęp do bezpłatnego leczenia. 

Wójt Gminy poinformował, że  pani Wanda Willenberg przeszła na emeryturę nie jest już 

zainteresowana aby świadczyć usługi w ramach kontraktu.  Będziemy starać się aby sprawę 

lekarza stomatologa załatwić. 

    

Na tym porządek obrad został wyczerpany. Przewodnicząca Rady Gminy  

Pani Teresa Świątkowska zamknęła obrady  XVIII Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada. /15
55

/ 

  

Protokołowała:                                                             Przewodniczący Rady Gminy 

R. Biełkowska                                                                       Teresa Świątkowska                    
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